
 

   

 

Referat af bestyrelsesmøde på Fur Friskole og Børnehus  
 
Mandag d. 16. september 2024, kl. 19.00 - 21.00 
 

Tilstede: Mette, Knud Peder, Kenneth, Henrik, Astrid, Nanna 
Fraværende:  Rasmus, Kirsten, Malene 

 

Dagsorden Referat  
Punkt 1 

- Godkendelse af dagsorden og valg af referent 
 

 
- Godkendt. Nanna skriver referat. 

Ekstra punkt: indstilling fra skoleleder om ansættelse, 
under punkt 5.  

- Indstilling fra skolelederen er 
imødekommet og godkendt af 
bestyrelsen. 

Punkt 2  
- Godkendelse af referat fra sidste møde 

 

 
- Godkendt og underskrevet. 

Punkt 3  
- Siden sidst/meddelelser  

 

 
-  

Punkt 4 
- Status ift. lukning af Fursund Skole 

 

 
- Ingen indskrivninger på Fur Friskole 

inden 5. sept. 
- Arb.gruppe omkring samarbeje for de 0-

6-årige er etableret. Arb.gruppen 
udarbejder et detaljeret oplæg til 
bestyrelsen omkring økonomi. 

Punkt 5 
- Organisationsdiagram/ledelsesbeskrivelser  

 

 
- Et ønske fra ledelsen om at definere de 

forskellige stillingsbeskrivelser. 
- Til orientering er processen om en 

klarlægning igang.  

Punkt 6 
- Prispolitik ifm. prisstigning pr. 1.12.2024 

- Til orientering. Ønske om at nedskrive 
og uddele tydelig og gennemsigtig 
prispolitik til forældre. 

Punkt 7  
- Nyt fra skolelederen 

 
- Skoleåret er godt i gang. 
- Marie og Julie står for arbejdsdagen på 

lørdag. 
- Henrik hjemvendt fra godt kursus. 
- I oktober er 4 andre friskoler invitereret 

hertil som start på sparings-samarbejde. 
- To praktikanter fra Aalborg seminarium 

kommer til oktober og 6 uger frem. 

Punkt 8  
- Nyt fra daglig leder i børnehuset 

 
- Emilie stiller op til AMR-valg. 



 

   

 

- Hygiejnekursus i Børnehuset inden 
længe. 

- To børn er indskrevet i det nye år. 
Punkt 9 

- Status fra udvalgene 
a. Økonomiudvalg  

a. Budget 2025  
b. Aktivitetsudvalget   
c. Grafisk udvalg  
d. Inde/ude udvalg 
e. Ad hoc Forretningsorden 
f. Ad hoc Jubilæum evaluering  
g. Ad hoc Vedtægter 

 
- a. Der er blevet nedskrevet, hvad 

kassérens rolle i bestyrelsen er. 
- Henrik og Rasmus kommer med oplæg 

til nyt budget i november. 
- c. Nye skilte til skolen er blevet 

sponsoreret af medlem fra 
skolekredsen. 

- e. Forretningsordenen er stadig under 
udarbejdelse.  

 
 

Punkt 10  
- Eventuelt 

 
 

                                                    Næste møde 21. oktober 2024                                  

 


